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Rozmawiali o obwodnicy
W spotkaniu poświęconym przebudowie drogi krajowej 73 między Kielcami a Wolą Morawicką wzięła udział
wojewoda Agata Wojtyszek.

Rozmowy dotyczą 9 kilometrowego odcinka, który pozwoli znacznie odciążyć ruch przez Morawicę, na której obecnie tworzą
się gigantyczne korki, co powoduje duże opóźnienia w transporcie w tym kierunku. Przebudowa trasy ma pochłonąć ok. 200
milionów złotych i wstępnie zadeklarowano, że prace zostaną przeprowadzone do 2023 roku.

Drukuj

Generuj PDF

Powiadom

Powrót

https://www.kielce.uw.gov.pl/dokumenty/zalaczniki/1/1-19647.jpg
https://www.kielce.uw.gov.pl/dokumenty/zalaczniki/1/1-19648.jpg
https://www.kielce.uw.gov.pl/dokumenty/zalaczniki/1/1-19649.jpg
javascript:winopen('/pl/biuro-prasowe/aktualnosci/11014,Rozmawiali-o-obwodnicy.print',700,550)
https://www.kielce.uw.gov.pl/pl/biuro-prasowe/aktualnosci/11014,Rozmawiali-o-obwodnicy.pdf
https://www.kielce.uw.gov.pl/pl/notify/11014,dok.html?poz=biuro-prasowe/aktualnosci&drukuj=window&keepThis=true&TB_iframe=true&height=450&width=400
javascript:history.go(-1)

